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la ponéncia de la Secció d'Escacs de l'Ateneu Barcelonés

Eleccions 2023

Em dic Eduard \¡erdú i soc sóci cle l'--\teneu Barceionés des del setembre <le 2027. Presento aquesta candidatura
a les eleccions per a pooelrt de la Secció d'Escacs de l'Ateneu Barcelonés, juntament amb en Xavier Soriano,
que actua com a adjunt.

El programa de treball d'aquesta legfslatura pretén seguir amb el legat de I'antrga ponent, la Lourdes Porta, tot
i aspirar a afegp algunes ¡rillores que creiem serien molt positives per a la secció. La nostra proposta és la
següent:

Cestió EEoniua

Calendari esportiu: mantindrem el torneig social de primavera, el tomeig social d'hivern, la iomada de
simultinies aliarü o a I'entrada clc carruatges i la participació a la lüga catalata. A proposta dels membres de la
Secció, podem organifzar altres competicions: partides bütz, torneig per parelles, passa-peces...

Fotmació

Dtrant el prirner trirnestre dc I'an¡' (ct>incidint zrnrl> els rnesos en qué es juga la Lliga Catalana) organitzatem
classes d'entrenament i an')lisi de parddcs per als jugadors que formirr part d'algun dels equips de I'iteneu a la
Lliga. Aquestes classes cstarien dirigtdes per un jugador professional titt¡lat. També ens a¡padaria explorar la
opció cl'organitzar u¡a escola cl'csc¿cs en la que hi poeués participar qr¡alsevol ciutadi o ciutadana, tot i manterilr
un preu redut per a socis.

IuIil/ora del nateial eEortiu

En la mesura que el pressupost de Ia Secció ho perrneti, enirem renovant el material csportiu de la Secció que
sigui necessari.

Rt cap era r /'a u la d b.vac.t

A arrel de les reformes realitzades durant l'estiu del 23, la secció r'a perdre la possibil-itat de fer sen4r I'aula 30ó
de manera exclusiva per tal de poder ailotiar

Escacs ijoaentat

Volem fomentar el rejoveniment de l'eqtúp d'cscacs de l'-\tencu. \reient l'ésit que té el joc cntre els jor.es que
hi juguen aI iañt, en aquestlr iegislatLrra ens agradaria anir¡rar-los a tbrmar-se, federar-se i jugar amb I'equip.
L'escola d'escacs seda, evidentment, urr gran reclam, peró també crciern que seria converúent donar la mixima
visibiütat possible les actiütats de la secció.

Dfusió delt ucacs din¡ de lAtenen
- Continuarem organitzant conferéncies sobre escacs.

- Continuarem proposallt l'adquisició de llil¡res sobre escacs a ia Biblioteca de l'-\teneu
- Obrirem compte de xarxes socials de la secció per tal de donar-li la máxima visibilitat.
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Eduard \¡erdú Moreno,

Barcelona, 18 de de 2023


